Video

The American West. Perhaps no other phrase is inspired more longing  vision and hope, awakened more spirit of adventure and discover or motivated more human migration. The  quest for new beginnings, the promise of unseeing territory and uncompromised land, the challenge of blazing new trails to the place that must exist just beyond the sunset. Thus the American West is more than a geographical fact it is a spirit, a concept, a country of the mind. And it holds an intrinsic key to our national character. More than a place, the west is many places within a realm or boundary seaming illusion and time stretchers beyond human memory. 

This where by tradition the American West begins. The continent’s greatest river, the Mississippi. It courses to the heartland of the nation, 2348 miles, from little lake Idasko in North western  Minnesota to the Gulf of Mexico. With it several thousand tributaries the Mississippi drains 1/8 of the continent waters from 30 states  from some of the richest agricultural land the world is ever known. Yet it is not the great power of the Mississippi nor the wealth that it  brings to the marketplace . That gives it unique stature among the great rivers of the world. It is rather the fascinating  story of a people  whose way of life and culture are inextricably linked to this great waterway. The Mississippi is both a single and a crossroads. To West we are looking adventures of the young nation. On the Eastern banks to the edge of the rapidly growing new world. On the western bank the beginning of the wilderness. For the French explorer La Salle  the Mississippi was a highroad to empire. In the autumn of 1681 La Salle paddled the length of the Mississippi naming the west domain Louisiana in honor of French king Luis the fourteenth. For an 18 century trapper and fur trader the river was a pass way to the riches of the north west territory. The Mississippi was a gateway to new beginnings.

ВИДЕО

 Американский Запад. Возможно, никакое другое место не вселяет более страстные мечты и надежды, пробуждает дух приключений и открытий, и побуждает людей мигрировать. Поиски новых начал, перспективы невиданных территорий и бескомпромиссных земель, поиск новых путей в мета, которые существуют по ту сторону заката. Таким образом Американский запад это не только географический факт, это дух, идея, страна желаний. И в ее руках особенный ключ к нашему национальному характеру. Это больше чем место, запад это многие места внутри государства или границы связывающие иллюзию и время тянущееся за пределы человеческой памяти. 
Вот где по традиции начинается американский запад. Величайшая река континента – Миссиссиппи. Она направляется в сердце нации, 2348 миль, от маленького озера Айдаско на северо-западе Миннесоты до Мексиканского Залива. С несколькими тысячами притоков Миссиссиппи проводит дренаж 1/8 вод континента из 30 штатов, из богатейшей сельскохозяйственной земли, которая известна миру. Все же Миссиссиппи несет не только великую мощь, но и приносит богатство рынку. Это придает ей особый стан, среди великих рек мира. Это скорее обворожительная история людей чья жизнь и культура неразрывно связано с этим водным путем. Миссиссиппи это дорога и это распутье. К западу мы видим приключения молодой нации. На восточном берегу быстро растет новый мир. На западном берегу начинается дикая природа. Для французского исследователя Ла Сале Миссиссиппи стала дорогой к империи. Осенью 1681 года Ла Сале проплыл вдоль Миссиссиппи назвав западные владения Луизиана в честь французского короля Луи 14. Для охотников за пушниной и торговцев мехом 18 века, река была проходом к богатствам северо-восточных территорий. Миссиссиппи была воротами к новым начинаниям.       
